
Referat TIL BESTYRELSESMØDE I Nordstjernen

Mødetid: Tirsdag d. 27. maj 2025
Mødested: Nordstjernen
Deltagere: Nan Jørgensen, Birgitte Danielsen, Henri Larsen, 
Lise Wegge, Pernille Hansen, Sara Larsen, Signe Schneekloth, 
Jeppe Fønsskov, Lars Sommer og Heidi Gram.

Nr. Punkt

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Godkendelse af referat fra sidste møde
Godkendt

3. Nyt fra leder - O

Økonomi: Vi bruger lige nu flere timer på personale end vi
har budget til. Vi har lidt færre børn end beregnet og nogle
af personaletimerne koster mere end der er afsat i 
budgettet. Samtidig betaler vi til en gensidig aftale om 
fratrædelse og bruger ekstra timer på børn der har nogle 
udfordringer, der gør at de har brug for en tæt voksen- 
kontakt. 
Pengene som vi har fået overført fra 2024 står som en 
buffer til lønudgift, men var egentlig afsat til opdatering af 
de gamle stole og borde. Der vil stadig være 
opmærksomhed på at få skiftet stolene ud. 
Der bliver lavet en opsamling med vores økonomikonsulent
efter sommerferien, for at samle op og se hvordan det ser 
ud i det store hele billede. Tallene kan svinge en del efter 
børnetallet.

Børnetal:
Vi har lige nu 40 børn i vuggestuen og går derefter stille 
ned i børn til omkring 35. Vi har indtil videre et snit på 36 
vuggestuebørn, men vil helst ligge på 40.
Vi har 70 børn i børnehaven og kommer op på 80 sidst på 
året. 



Personale: Vi har ansat Anastasiia på 37 timer på 
Himmelrummet og Klara er tilbage på Mælkevejen i en 
midlertidig stilling.  
Sabine er tilbage fra barsel og er rykket fra Mælkevejen til 
børnehaven på Regnbuen. På Regnbuen har vi ansat Tine i
Mettes barsel. 
Alle medhjælpere og PA er godt i gang med 5 kursusdage 
der er udbudt fra forvaltningen, der omhandler leg. 

Andet:
Mælkevejen i vuggestuen er blevet malet. Der er blandt 
andet blevet taget en reol ned for at skabe muligheder til 
at lave nogle gode læringsmiljøer. Der skal købes lidt nyt 
inventar til stuen.  
Lyset i hele huset er nu skiftet ud. Det skal være mere 
energibesparende. Lyset i motorik kan nu skifte farve.
Stjerneskud er kommet godt i gang. De er startet stille og 
roligt op og kommer op i børn over sommeren. 

4. Generalforsamling 28. april – opsamling – D
Vi taler om digitalisering af generalforsamlingen og at det 
er mange medarbejdertimer at bruge, når der ikke er flere 
forældre på stuerne efter generalforsamlingen. 
Digitaliseringen gør det mere upersonligt og skal vi have 
alle forældre med?
 Indtil videre har det ikke være et problem i forhold til at 
få nogle valgt ind i bestyrelsen. 
Hvordan får vi flere forældre til at deltage til 
generalforsamlingen, blev drøftet men der blev ikke fundet
nogen løsning på det.
Næste generalforsamling er rykket til en tirsdag for at 
tilgodese de familier der har deleordning. 

5.  Forældrebestyrelsens synlighed – D
Forældrene ønsker at være en synlig bestyrelse. De lægger
et billede op af hele bestyrelsen på AULA og bestyrelsen 
lægger et profil billede på. 
Bestyrelsen ønskerat invitere til bestyrelseskaffe på 
legepladsen et par gange om året for at møde forældrene 
og tale med dem.   
Sætter et  billede op af bestyrelsen ved indgangen.  
Bestyrelsen fortæller lidt om bestyrelseskaffe på 
legepladsen til sommerfesten. 

6. Dialogmødet 26. maj - opsamling – O
Alle fra skole og dagtilbud i Nord deltog sammen med børn
og skoleudvalget. Børn og skoleudvalget ønsker en 
overordnet ramme om samarbejdet mellem forældre og de
fagprofessionelle i dagtilbud og skoler. 
Hvordan vi vil samarbejde om at skabe det gode børneliv?
Vi talte om et døgn i et barns liv, hvad skal der til for at 



skabe det gode børneliv? Og hvordan vil vi som bestyrelse 
engagere forældrene i vores dagtilbud/skole i det fælles 
ansvar om at skabe det gode børneliv. 
Der blev blandt andet talt ind i forventninger til forældrene
i forhold til søvn, madpakker og overgange som der er 
mange af, for vores børn. 
På sigt skal det ende ud i en konkret plan.

7. Evt. 
Der er forældre der har henvendt sig i forhold til 
græsstykket foran. De har sendt en mail til kommunen og 
ønsker at Nordstjernen får stykket til brug til børnene. 
Der er forældre der har henvendt sig i forhold til lågen i 
børnehaven. Der er børn der har åbnet lågen og gået ud. 
Der bliver foreslået at sætte et andet håndtag på-
drejehåndtag. 
Signe undersøger i forhold til handicapbrugere, og det 
undersøges i forhold til drejehåndtag. 
Der er afsat nye datoer til bestyrelsesmøder:
18. august 2025
5. november 2025
5. februar 2026
28. april 2026 - generalforsamling


